
Cap.Soc € 258.000,00 Int.Vers.
Via Lombardia, 9 – 9a - 9b
56029 Santa Croce sull'Arno (PI) I T A L Y
Phone: 0039 (0)571 31658 Fax: 0039 (0)571 34414
Vat No IT 00653080507

Dear customers,

we are glad to inform you that from January 2024 we updated our tannery process to make it more sustainable and with a lesser environmental impact.

The full process has been certified in collaboration with Bureau Veritas*, to guarantee its correct execution.

We would like to stress that this modification has no impact on the look and on the leather's performances, so you don't need new tests to revalidate the article(s).

For further details, please don't hesitate to contact us.

Below is the new nomenclature.

*The AWARE product guarantees an improvement of the environmental performance declared by claim in compliance with ISO 14021 requirements validated by BUREAU VERITAS SPA with certificate EN. IT308389.

Best Regards

Chères clients,

nous sommes hereaux de vous informer que à partir de janvier 2024 nous avons ajourné notre procès de tannage pour le rendre plus soutenable et avec un impact inferieur sur l'environnement.

L'entière procès a été certifié en collaboration avec Bureau Veritas* pour garantir la correcte exécution.

Nous aimerons aussi souligner que cette modification n'a aucun impact sur l'aspect et les performances des peaux, donc vous n'avez pas besoin de nouveaux tests pour re-valider le(s) article(s).

Si vous avez des doutes, n'hésitez pas à nous contacter.

Ci-dessous la nouvelle nomenclature.

*Le produit AWARE garantis une amélioration des prestations environmental déclarés de claim conforme auz réquisitions ISO 1421 validé par BUREAU VERITAS SPA avec certificat n° IT308389.

Cordialement

Conceria Tre Effe S.r.l.

DCODE 0.7/0.8 MM	→	AWARE 0.7/0.8 MM
BABY 0.9/1.0 MM	→	AWARE 0.9/1.0 MM
NEFER 1.0/1.2 MM	→	AWARE 1.0/1.2 MM
KORE 1.2/1.4 MM	→	AWARE 1.2/1.4 MM
PHERSUS 1.5/1.6 MM	→	AWARE 1.5/1.6 MM
GEA 1.8/2.0 MM	→	AWARE 1.8/2.0 MM
BELT 1.5/1.6 MM	→	AWARE BELT 1.5/1.6 MM
TREND 1.0/1.2 MM	→	AWARE TREND 1.0/1.2 MM
BUDGET 1.0/1.2 MM	→	AWARE BUDGET 1.0/1.2 MM

